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Rada Gminy Dominowo 

Protokół nr 4 

IV sesja Rady Gminy Dominowo w dniu 17 czerwca 2024 roku. 

Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury i Biblioteki Publicznej w Dominowie. 

Obrady rozpoczęto 17 czerwca 2024 roku o godz. 18:30, a zakończono o godz. 21:36. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

Obecni: 

1. Tomasz Adaszak 

2. Halina Dziwińska 

3. Marek Gierałka 

4. Ilona Górka 

5. Leszek Gramza 

6. Beata Helińska 

7. Marek Kaleta 

8. Przemysław Kurpik 

9. Marcin Morawiec 

10. Krzysztof Nowaczyk 

11. Rafał Piszczatowski 

12. Katarzyna Pogorzelska 

13. Szymon Roszyk 

14. Paweł Urbanowicz 

15. Aleksandra Zgórecka 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady otwierając IV sesję Rady Gminy Dominowo powitała wszystkich 

zebranych na sali i stwierdziła, że w momencie otwarcia sesji na sali jest obecnych 15 radnych, 

co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że obrady sesji są nagrywane w programie e-Sesja, a 

transmisja obrad odbywa się online. 

2. Odczytanie i przyjęcie porządku obrad. 

 Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad.  

 Do porządku obrad radni nie wnieśli uwag i zapytań. 

3. Przyjęcie dwóch protokołów z ostatnich sesji: 

Przewodniczący Rady zaproponował radnym przyjęcie dwóch protokołów z ostatnich sesji bez 

odczytywania. 

a) Protokół nr 2 z dnia 17 maja 2024 roku, 
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Głosowano w sprawie 

Protokół nr 2 z dnia 17 maja 2024 roku, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał 

Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra 

Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

b) Protokół nr 3 z dnia 24 maja 2024 roku. 

Głosowano w sprawie 

Protokół nr 3 z dnia 24 maja 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał 

Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra 

Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

4. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Dominowo za 2023 rok i debata nad Raportem. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że nikt z mieszkańców gminy nie zgłosił się do wzięcia 

udziału w debacie nad raportem.  

      W tym miejscu Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Wójta Gminy Dominowo.  

Głos zabrał Wójt Krzysztof Pauter i wspomniał, że nie będzie szczegółowo omawiał raportu, 

ponieważ Raport radni mają załączony w programie eSesja a mieszkańcy na stronie internetowej 

Gminy. Jednak postanowił w skrócie przedstawić wszystkim zebranym na sesji kilka 

najważniejszych informacji zawartych w Raporcie. 

Brak debaty 

      / Raport o stanie Gminy Dominowo stanowi zał. nr 1 do protokołu/. 

 

5. Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Dominowo 

wotum zaufania. 

Głosowano w sprawie 

Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Dominowo wotum 

zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Leszek Gramza, Beata Helińska, Marek Kaleta, Przemysław 

Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, 

Szymon Roszyk, Aleksandra Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marek Gierałka, Ilona Górka, Paweł Urbanowicz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

6. Przedstawienie przez Wójta Gminy sprawozdania finansowego oraz z wykonania 

budżetu Gminy Dominowo za rok 2023 wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego. 

- Przewodniczący Rady poprosił pana Wójta o zabranie głosu.  

- Głos zabrał Wójt Krzysztof Pauter i w skrócie omówił sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy Dominowo za 2023 rok. Sprawozdanie zostało zamieszczone radnym w programie 

eSesja. 
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7. Zapoznanie się z treścią uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu wraz z informacją o stanie mienia i objaśnieniami Gminy za 2023 rok. 

Opinię Składu Orzekającego RIO w Poznaniu odczytała radna Halina Dziwińska.  

/Opinia RIO stanowi zał. nr 2 do protokołu/. 

8. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Dominowo z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 

2023. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej odczytał Marek Kaleta Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.  

      /Wniosek Komisji stanowi zał. nr 3 do protokołu/. 

9. Zapoznanie się z treścią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Dominowo w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dominowo z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za rok 2023. 

Opinię Składu Orzekającego RIO w Poznaniu odczytał Wiceprzewodniczący Rady Szymon 

Roszyk.  

      /Opinia RIO stanowi zał. nr 4 do protokołu/.  

 

10. Przedstawienie stanowiska pozostałych Komisji Rady Gminy oceniających wykonanie 

budżetu za rok 2023. 

Stanowiska pozostałych Komisji Rady Gminy przedstawili w kolejności:  

1/ Aleksandra Zgórecka – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i 

Spraw Socjalnych;  

2/ Paweł Urbanowicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska;  

3/ Beata Helińska – Przewodnicząca Komisji Przestrzegania Prawa;  

4/ Krzysztof Nowaczyk–Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:  

 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały wykonanie budżetu Gminy Dominowo za rok 

2023. Stanowiska Komisji Rady Gminy stanowią kolejno zał. nr 5, 6, 7 i 8 do protokołu. 

11. Dyskusja. 

Brak dyskusji 

12. Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za 2023 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dominowo za 2023 

rok. 

Głosowano w sprawie 
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Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 

rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dominowo za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał 

Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra 

Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

13. Głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Dominowo z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. 

Głosowano w sprawie 

Głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Dominowo z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał 

Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra 

Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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14. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie     

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym: 

- przygotowywał materiały na komisje i sesję, 

- brał udział w festynie, który odbył się 25 maja 2024 roku w Gułtowach, 

- brał udział w festynie zorganizowanym pod nazwą Festiwal Smaków Kasztelańska Pyra, 

który odbył się za GOK na Błoniach, 

- brał udział w spotkaniu z Zarządem Powiatu Średzkiego. 

15. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza związanych 

z wykonywaniem uchwał Rady. 

Wójt Gminy Dominowo poruszył następujące sprawy: 

- realizację uchwał Rady z poprzedniej sesji, 

- wykonanie zobowiązań wynikających z uchwały Rady zmieniającej budżet Gminy, 

- przeprowadzenie konkursu na pracownika Urzędu do spraw obsługi sekretariatu i 

interesantów, 

- powołanie komisji do spraw strategii Gminy, 

- zmiany regulaminu pracy Urzędu Gminy polegającego na zmianie terminu wypłaty 

wynagrodzenia pracownikom, 

- braku zgłoszeń do przetargu na sprzedaż samochodu strażackiego, 

- ogłoszenie konkursu na stanowisko kierownika OPS, 

- podpisanie umowy na termomodernizację świetlicy w Rusiborku, 

- podpisanie umowy na dzierżawę gruntów  pod budowę farmy fotowoltaicznej, 

- zakończenie przebudowy boiska Minor League w Gieczu, 

- trwanie prac nad zakończeniem przygotowywanej dokumentacji w kwestii włączenia do 

użytkowania dwóch ujęć wody pitnej w Dominowie i w Gieczu, 

- zlecenie wykonania projektu na budowę sieci gazowej w rejonie ulicy Średzkiej w 

Dominowie,  

- zlecenie przeprowadzenia audytu związanego z oświetleniem Gminy Dominowo, 

- przekazanie informacji do Starostwa na okoliczność remontu dróg i wycinki drzew. 

Sołtys z Gablina zgłosił potrzebę remontu drogi gminnej w Bagrowie i wykoszenia rowów a 

także pozabieranie poboczy. 
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Wójt Gminy wyjaśnił, że będą się odbywać remonty cząstkowe dróg oraz wykaszanie 

rowów. Zauważył, że wykaszanie dwóch stron rowów kosztuje około 30.000,00 zł. 

Natomiast kilometr zbiórki pobocza kosztuje około 10.000,00 zł pod warunkiem, że rolnicy 

podstawią przyczepy i zabiorą ten urobek. 

16. Rozpatrzenie pozostałych projektów uchwał lub zajęcie stanowiska: 

1. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka 

Kultury i Biblioteki Publicznej Gminy Dominowo za 2023 rok, 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury i 

Biblioteki Publicznej Gminy Dominowo za 2023 rok, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał 

Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra 

Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

2. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność Gminy 

Dominowo nieruchomości położonej w Murzynowie Kościelnym, 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność Gminy Dominowo 

nieruchomości położonej w Murzynowie Kościelnym, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał 

Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra 

Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

3. Uchwała w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla 

radnych. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady zauważył, że w okresie kadencji Rady wysokość diet się 

nie zmieni. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał 

Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra 

Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

4. Uchwała w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 

ZA (15) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał 

Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra 

Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

5. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał 

Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra 

Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

6. Uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Gminie Dominowo i jej jednostkom podległym oraz warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Dominowo i 
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jej jednostkom podległym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w 

których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał 

Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra 

Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

7. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Katarzyny 

w Bagrowie z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane obiektów wpisanych do rejestru zabytków, w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Katarzyny w 

Bagrowie z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

obiektów wpisanych do rejestru zabytków, w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Krzysztof Nowaczyk, Rafał 

Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra 

Zgórecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

      BRAK GŁOSU (0) 

      NIEOBECNI (0) 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie zgłoszono. 

18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Nie było. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło na jego ręce pismo dotyczące sołectwa w 

Murzynowie Kościelnym. W związku z tym poprosił Sekretarza Gminy o przedstawienie 

zasad wydatkowania funduszu sołeckiego.  

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że o przeznaczeniu funduszu sołeckiego decydują mieszkańcu 

danego sołectwa. 

Pani Magdalena Michalak sołtys Murzynowa Kościelnego zapytała, czy prace budowlane na 

terenie sołectwa były wykonywane zgodnie z prawem budowlanym. 

Sekretarz Gminy wyjaśni, że od początku wykonywania przedmiotowych prac 

zaangażowana była osoba z odpowiednimi uprawnieniami. 

Radna Halina Dziwińska podziękowała organizatorom za zorganizowanie imprezy pod 

nazwą „Biała Niedziela”. 

Radna Katarzyna Pogorzelska poruszyła sprawę likwidacji stosu gałęzi przy stadionie oraz 

naprawy dróg prywatnych, które są obecnie wykorzystywane w związku z remontem ulicy 

Średzkiej. Poinformowała także o odbyciu w sobotę pikniku przy ulicy Jana Mazura. 

Wójt Gminy, że likwidacja stosu gałęzi przy stadionie wiąże się z kosztami. Natomiast 

odnośnie ulic Mikołajczaka i Mazura sprawa zostanie przekazana do Starostwa. 

Radny Marek Kaleta poruszył sprawę udostępnienia kierowcom autobusów przewożących 

dzieci do szkól telefonów rodziców dzieci, gdyż zdarzają się przypadki, że rodzice spóźniają 

się po dzieci i wówczas można byłoby się z nimi skontaktować. 

Wójt wyjaśnił, że najważniejsze jest bezpieczeństwo dzieci dlatego też sprawa zostanie 

przedstawiona rodzicom. 

Radny Szymon Roszyk poruszył sprawę światłowodów w Rusiborku. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że nie wie kiedy będzie i czy będzie taki światłowód. Nie leży to w 

kompetencji Gminy. Gmina może tylko na ten temat rozmawiać. 

Pani Magdalena Michalak sołtys Murzynowa Kościelnego poruszyła sprawę nieporządków 

w rejonie ronda w Murzynowie Kościelnym.  
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Wójt Gminy poinformował, że przedstawi ten problem Powiatowi. 

Kierownik OPS Lidia Szewczyk podziękowała wszystkim organizatorom „Białej Niedzieli” . 

Pan Jan Lubas przekazał wszystkim nowym radnym małe upominki. 

Następnie zauważył, że jego zdaniem dyrektor GOK winien być zatrudniony na cały etat. 

Wówczas więcej by się działo w Gminie. 

Wójt Gminy zauważył, że w GOK istnieje konieczność zatrudnienia animatora. Natomiast 

wystarczającym jest zatrudnienie dyrektora w wymiarze pół etatu.  

20. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady, wobec wyczerpania porządku obrad zakończył obrady sesji. 

 

 

                                                                                                            Przewodniczący 

                                                                                                      Rada Gminy Dominowo 

                                                                                                            Marek Gierałka 
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